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Protokół 

z XXXIV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu 

z dnia 24 października 2022 r. 

OK.0002.7.2022 

 

XXXIV Zwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Raciążu odbyła się w budynku Miejskiego 

Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji im. Ryszarda Kaczorowskiego w Raciążu, przy ul. 

Parkowej 14 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie: 14:00 

Zakończono o godzinie: 15:00 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. 

 

Ad – 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Raciążu Paweł Chrzanowski przywitał 

Burmistrza Miasta Mariusza Godlewskiego, Skarbnika Marię Karwowską, radcę prawnego 

Magdalenę Chrzanowską oraz inspektor do spraw Rady Miejskiej Katarzynę Wawrowską.  

  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu Sesji uczestniczy               

15 radnych, a zatem można skutecznie obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że dzisiejsze obrady Sesji są nagrywane                     

i transmitowane na żywo na profilu Urzędu Miejskiego na stronie Facebook.  

 

Ad - 2 

Komunikaty  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i  stwierdzenie  prawomocności obrad; 

2. Komunikaty 

3. Wystąpienia zaproszonych gości,  

4. Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej samorządu 

gminnego; 

5. Wystąpienia Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej,   

6. Dyskusja nad projektami uchwał; 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

• uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miasto Raciąż z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                         

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 

rok; 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Raciąż; 

• zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Raciąż z dotychczasowym 

dzierżawcą na okres 10 lat; 

• zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż, 

• zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2022 

8. Wolne wnioski i zapytania 

9. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do otrzymanego porządku obrad? 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwał w sprawie opłaty od 

posiadania psów, w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej, w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z tego podatku 

Przewodniczący Rady prosi o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad uchwały                 

w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Uchwała wprowadzona do porządku obrad jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady prosi o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad uchwały                

w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej. 

Uchwała wprowadzona do porządku obrad jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady prosi o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad uchwały                  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Uchwała wprowadzona do porządku obrad jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady prosi o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad uchwały                  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z tego 

podatku. 
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Uchwała wprowadzona do porządku obrad jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady prosi o przegłosowanie nowego porządku obrad.  

Uchwała wprowadzona do porządku obrad jednogłośnie.  

Ad - 3 

Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej                         

samorządu gminnego. 

 

Burmistrz Mariusz Godlewski poinformował, że: 

W ramach realizacji projektu pn.: „WZROST POTENCJAŁU KULTURALNEGO 

REGIONU POPRZEZ ROZWÓJ INFRASTRUKTURY KULTURALNEJ W GMINIE 

MIASTO RACIĄŻ” nastąpiły następujące czynności: 

 30.06.2022 r. podpisano umowy na zakup i dostawę wyposażenia pracowni fotograficznej 

(35 753,64 zł), ceramicznej (23 000,00zł), kawiarni (74 562,98 zł) oraz na zakup fotolustra 

wraz z akcesoriami (27 000,00 zł). W sierpniu dokonano odbioru wyposażenia kawiarni. We 

wrześniu dokonano odbioru fotolustra. Czekamy na kompletne wyposażenie pracowni 

fotograficznej oraz ceramicznej.  

Ponadto w dniu 26.09.2022 r. podpisano umowę z  Wykonawcą (ProfiAudio IP Zbigniew 

Pogorzelski z Warszawy) na zakup i dostawę sprzętu do rozgłośni radiowej (79 150,00 zł), 

która docelowo będzie znajdowała się w MCKSiR w Raciążu.  

W dniu 13.10.2022 r. podpisano umowę z firmą HALTOM SPORT Tomasz Tylicki z 

siedzibą w Mławie – Wykonawcą robót budowlanych w zakresie placów zewnętrznych przy  

MCKSiR (ogrodzenie, nawierzchnia, sprzęty muzyczne, mała architektura, nasadzenia) oraz 

Miejskiej Bibliotece w Raciążu(ogrodzenie, meble ogrodowe, pergola, nowe nasadzenia). 

Łączna kwota wykonania robót budowlanych w zakresie placów zewnętrznych to 317 000,00 

zł brutto.   

Do końca października 2022 r. będziemy wszczynać postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na wykonanie remontu wnętrza biblioteki oraz pomieszczenia z przeznaczeniem 

na rozgłośnię radiową w MCKSiR, zgodnie z dokumentacją techniczną dotyczącą aranżacji 

wnętrza biblioteki, w tym m.in. wykonania pracowni tematycznych: Dziejów Raciąża, 

fotograficzna, ceramiczna, multimedialna. 

Koszt ogólny projektu:     2 282 616,76 zł 

Dofinansowanie:             1 521 404,63 zł 

Promesa dla Kultury :       533 596,82 zł 

Wkład własny:                  227 615,31 zł 
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W dniu 09 marca 2022 r. udało się podpisać nową umowę z Bankiem Gospodarstwa 

Krajowego na zwiększone dofinansowanie zadania pn.: Budowa dwóch budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych położonych w Raciążu przy ul. Akacjowej, obejmujące 80 % 

kosztów kwalifikowalnych w ramach Funduszu Dopłat. Umowa ta pozwoliła na dokonanie 

wybory najkorzystniejszej oferty, która wpłynęła 12 stycznia 2022 r.  

W dniu 18 marca 2022 roku podpisana została umowa z „Przedsiębiorstwem Handlowo - 

Usługowym PREMIUM Marcin Pijanowski” z siedzibą w Ojrzeniu – Wykonawcą robót 

budowlanych na kwotę 6 959 250,00 zł brutto.  

W dniu 31 maja 2022 r. podpisano umowę na pełnienie funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego z kontrolowaniem rozliczeń budowy dla przedmiotowej inwestycji  

z firmą USŁUGI PROJEKTOWO-WYKONAWCZE JAROSŁAW RACHOCKI z siedzibą  

w Płońsku, na kwotę 49 200,00 zł brutto.  

W dniu 30.06.2022 r. dokonano pierwszych odbiorów częściowych w przedmiotowej 

inwestycji w zakresie zagospodarowania terenu oraz fundamentów bloku A. Natomiast na 

koniec III kwartału zakończone zostaną prace z zakresu branży budowlanej – Blok A parter 

wraz ze stropem oraz fundamenty blok B.  

W ramach inwestycji zostaną wybudowane 2 bloki trzykondygnacyjne bez podpiwniczenia,  

w których znajdą się łącznie 42 mieszkania. Projekt przewiduje również wykonanie 

zagospodarowania terenu przyległego do bloków w zakresie utworzenia ok. 48 miejsc 

parkingowych, w tym ok. 10  dla osób nie pełnosprawnych, plac zabaw oraz utworzone 

zostanie wydzielone miejsce na śmietniki. Termin realizacji robót to 17 miesięcy od 

podpisania umowy z Wykonawcą. Planowany koszt do poniesienia na koniec III kwartału to 

ok. 970 000,00 zł brutto.  

Planowany koszt ww. inwestycji to 8 358 331,01 zł 

Kwota dofinansowania z BGK       6 686 664,80 zł  

Wkład własny                                 1 671 666,21 zł 

 

W dniu 11.07.2022 r. dokonano podpisania umów na realizację robót budowlanych w ramach 

zadania pn.: „Przebudowa i budowa dróg gminnych w Raciążu wraz z infrastrukturą 

techniczną” z podziałem na III części: 

Część I: „Rozbudowa ul. Jesionowej i przebudowa ul. Lipowej w Raciążu” 

Część II: „Przebudowa ul. Wolności, ul. Parkowej, ul. Młodzieżowej oraz budowa  

ul. Spółdzielczej i ul. Szwedzkiej w Raciążu” 

Część III: „Budowa ul. Wnorowskiego, ul. Zielińskiego, ul. Chrobrego, ul. Mieszka I,  

ul. Batowego oraz przebudowa ul. Dobrzańskiego w Raciążu”.  
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Wykonawcą jest Zarząd Dróg i Mostów z Płońska.  Zadanie realizowane jest w formule 

„zaprojektuj i wybuduj”. Termin na opracowanie dokumentacji oraz otrzymanie wszelkich 

decyzji administracyjnych, uzgodnień i pozwoleń na budowę to 30.03.2023 r.  

Na to zadanie w dniu 25.10.2021 r. otrzymaliśmy informację o otrzymaniu promesy wstępnej 

na realizację zadania pn.: „Przebudowę i rozbudowę dróg gminnych wraz z infrastrukturą 

techniczną” ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład. Realizacja zadania obejmuje 

kompleksową modernizację ww. dróg poprzez tam gdzie to wskazane wykonanie kanalizacji 

sanitarnej, deszczowej, wykonanie oświetlenia ulicznego oraz nawierzchni utwardzonej.  

POLSKI ŁAD 

Koszt ogólny zadania:    10 671 250,00 zł 

Dofinansowanie:           8 407 500,00 zł 

Wkład własny:               2 263 750,00 zł. 

 

4)W dniu 14.06.2022 r. Gmina Miasto Raciąż otrzymała Wstępne Promesy dofinansowania 

następujących inwestycji ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych: 

a) REWITALIZACJA CENTRUM MIASTA RACIĄŻA polegającej na rewitalizacji 

terenów zielonych i historycznych. Zadanie obejmuje m.in. tereny dwóch parków 

miejskich zlokalizowanych w Raciążu, plac A. Mickiewicza, teren przyległy do 

budynku Urzędu Miejskiego, skwer przy ul. Wolności oraz teren historycznego 

grodziska "Wodna Góra" wraz z przebudową części ul. Wolności. Zaplanowano m.in. 

nowe nasadzenia drzew, wykonanie alejek parkowych. W ramach zadania utworzona 

zostanie poszerzona strefa relaksu obejmująca m.in. teren Parku Miejskiego 

zlokalizowanego przy ul. Mławskiej w Raciążu. Teren ten łączy się bezpośrednio z 

obecnie istniejącym obszarem rekreacyjno-sportowym – plac zabaw z plenerową 

siłownią. Ponadto w ramach zadania zaplanowano do utworzenia również ścieżki 

edukacyjne w ww. Parku Miejskim. Na terenie parku miejskiego zlokalizowanego na 

placu Adama Mickiewicza w Raciążu rewitalizacja terenu będzie obejmowała  

m.in. utworzenie fontanny posadzkowej oraz wykonanie nowych nasadzeń. 

 

Koszt ogólny zadania:    4 900 000,00 zł 

Dofinansowanie:           4 410 000,00 zł 

Wkład własny:                  490 000,00 zł; 

 

b) MODERNIZACJA STACJI UZDATNIANIA WODY polegająca na budowy 3 studni 

głębinowych, zakupu i instalacji nowego systemu uzdatniania wody z poprawą barwy, 
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zakupu agregatu prądotwórczego oraz przebudowy instalacji zbiornika wód 

popłucznych. Realizacja przedmiotowej inwestycji pozwoli zapewnić bezawaryjną 

pracę Stacji Uzdatniania Wody, w którą zaopatrywani są zarówno mieszkańcy Miasta 

i Gminy Raciąż. 

 

Koszt ogólny zadania:    4 000 000,00 zł 

  Dofinansowanie:           3 800 000,00 zł 

Wkład własny:                  200 000,00 zł. 

 

5) W dniu 08 kwietnia 2022 r. podpisana została umowa o powierzenie grantu w ramach 

Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, działanie 5.1 Rozwój cyfrowy 

JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia dotycząca realizacji projektu 

grantowego „Cyfrowa Gmina” o numerze POPC.05.01.00-00-0001/21-00. Przyznany grant 

pozwoli na dalszą cyfryzację naszej jednostki samorządowej, poprzez zakupy niezbędnego 

sprzętu takiego jak nośniki danych, specjalistyczne oprogramowanie czy programy 

antywirusowe. Przeprowadzane będą także szkolenia dla pracowników. Będziemy również 

dążyć do poprawy cyberpezbieczeństwa m.in. przez rozbudowę zabezpieczeń sieciowych. 

Pozyskane wsparcie pozwoli także na podwyższenie standardu obsługi interesantów w 

Urzędzie Miejskim. 

 

Koszt całkowity zadania: 131 700,00  zł 

Dofinansowanie: 131 700,00 zł 

Wkład własny: 0,00 zł 

 

6) W dniu 06.09.2022 r. Zarząd Województwa Mazowieckiego a następnie w dniu 13.09.2022 

r. przyjął Uchwałę nr 131/2022 ws. wprowadzenia zmian w zadaniach realizowanych przy 

pomocy finansowej w ramach Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego 

rozwoju województwa mazowieckiego.  

Beneficjent zawnioskował o przesunięcie środków w kwocie 441 000,00 zł z zadania pn. 

„Przebudowa ulicy Rzeźnianej” na zadanie pn. Przebudowa ulicy Reymonta. Beneficjent 

składając wniosek o dofinansowanie zadania Przebudowa ulicy Rzeźnianej w 2019 roku 

założył przebudowę drogi w zakresie 590 mb, jednak z uwagi na pozyskanie środków z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i ówczesnych możliwości finansowych Gminy, 

przebudował już 413 mb drogi we własnym zakresie, zatem do zrealizowania zostało jedynie 

177 mb przedmiotowej drogi. W związku z powyższym Beneficjent zwraca się z prośbą o 

przesunięcie niewykorzystanej kwoty dotacji na inne zadanie, również realizowane w ramach 
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Instrumentu, tj. Przebudowa ulicy Reymonta. W ramach Zadania zostanie rozszerzony zakres 

rzeczowy zadania polegającego na dokonaniu podziału i wykupu działek pod drogę oraz na 

wprowadzeniu dodatkowo budowy sieci kanalizacji sanitarnej w ciągu ulicy Reymonta. 

Kompleksowa budowa ulicy Reymonta wraz z infrastrukturą towarzyszącą pozwoli na 

bardziej ekonomiczne wydatkowanie środków publicznych, bez potrzeby budowy samej 

kanalizacji w wykonanej drodze gminnej z nową nawierzchnią. Gmina Raciąż wystąpiła 

również z prośbą o zmianę nazwy zadania z Przebudowa ulicy Reymonta na Budowa ulicy 

Reymonta. Zmiana wynika z konieczności aktualizacji nazewnictwa prac, z uwagi na fakt, że 

obecnie ulica Reymonta jest gruntowa i nieurządzona, w związku z czym należy wykonać 

roboty budowlane, które stanowią jej budowę. Zarząd wyraził zgodę na posiedzeniu w dniu 

29.08.2022 r. 

W dniu 13.10.2022 r. podpisano Aneksy potwierdzające powyższe ustalenia. 
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Budowa ulicy Polnej 640 200,00 zł 2021-2023 

Przebudowa ulicy Rzeźnianej 120 000,00 zł 2022 

Budowa ulicy Reymonta  800 700,00 zł 2022-2023 

Przebudowa ulicy 

Przechodniej w Raciążu 

129 360,00 zł 

2023 
Przebudowa ulicy Sportowej 

w Raciążu 

184 800,00 zł 

Przebudowa ulicy Płockiej w 

Raciążu 

508 200,00 zł 

Łączna kwota dotacji przyznana na zadania 

realizowane w ramach IWZW 

2 383 260,00 zł 

 

W dniu 29.09.2022 r. otrzymaliśmy informację od Wojewody Mazowieckiego o przyznaniu 

nam dofinansowania na zadanie pn.: „Bezpieczeństwo w miejscach publicznych na terenie 

Gminy Miasto Raciąż” w ramach rezerwy celowej zabezpieczonej w 2022 roku na realizację 

„Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań RAZEM 

BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”. W ramach projektu nastąpi 

zakup, a następnie montaż i włączenie do istniejącej infrastruktury miejskiej 17 nowych 
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kamer wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą, w ww. lokalizacjach, sugerowanych 

m.in. przez Komisariat Policji w Raciążu. Ponadto w ramach projektu system monitoringu 

zostanie rozbudowany o dodatkowy rejestrator 16 kanałowy oraz 2 dyski (1 x 8TB, 1 x 4 TB 

do istniejącego rejestratora).Zadanie należy zrealizować i rozliczyć do końca 2022 roku. W 

ramach zadania planowane są do przeprowadzenia działania podnoszące świadomość na 

temat społecznych zagrożeń w wymiarze lokalnym i skutecznych metod ich zapobiegania 

współorganizowane z Komendą Policji, ze szczególnym wykorzystaniem dzielnicowych oraz 

szkolenia z udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej.  

Koszt ogólny zadania:    110 827,00 zł 

Dofinansowanie:           100 000,00 zł 

Wkład własny:                10 827,00 zł. 

 

Gmina Miasto Raciąż musi osiągnąć zakładany w projekcie „Uporządkowanie gospodarki 

wodno – ściekowej w Raciążu” efekt ekologiczny w postaci nowo przyłączonych 

mieszkańców do rozbudowanej sieci kanalizacji sanitarnej. W związku z powyższym 

ponownie przypominamy o realizowaniu przyłączy do nieruchomości, które mają możliwość 

podłączenia się do sieci. Nie wywiązanie się z założeń projektowych, tj. m.in. nie osiągnięcie 

efektu ekologicznego na zakładanym poziomie będzie skutkowało proporcjonalnym 

zwrotem dofinansowania unijnego pozyskanego na realizację przedmiotowej inwestycji. 

 

W Urzędzie Miejskim w Raciążu działa punkt konsultacyjno-informacyjny w ramach 

programu „Czyste Powietrze”. Dofinansowanie można otrzymać na wymianę źródła ciepła, 

termomodernizację czy wymianę okien oraz drzwi zewnętrznych. Mieszkańcy Miasta 

korzystają z możliwości konsultacji oraz z pomocy przy wypełnianiu wniosków o 

dofinansowanie i wniosków o płatność (rozliczenie przedsięwzięcia). W 2022 r. za 

pośrednictwem punktu zostało złożonych łącznie 7 wniosków. 

 

W następstwie otwarcia ofert w postępowaniu przetargowym na Usługi pn. „Odbieranie, 

transport oraz zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych znajdujących się na terenie Miasta Raciąż” w dniu 30.09.2022r. wpłynęły 

dwie oferty Wykonawców. Po zapoznaniu się z treścią złożonych ofert wyłoniono 

najkorzystniejszą z nich złożoną przez firmę PreZero Płocka Gospodarka Komunalna Sp. z o. 

o. Z niniejszym Wykonawcą od dnia 1 listopada 2022r. zostanie podpisana umowa na w/w 

usługi. 
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W dniu 17.10.2022r. wpłynęła oferta na wynajem dwóch stanowisk z przeznaczeniem na 

prowadzeni działalności związanej z handlem zniczami w Raciążu przy ul. Rzewuskiego 

Kwota zaoferowana 150 zł netto za jedno stanowisko. 

W dniu 19.10.2022r. wpłynęła oferta na opracowanie PFU na Rewitalizacje centrum 

miasta w Raciążu od Biura Projektowego Alfa Projekt z Ciechanowa  Kwota oferty 

59 500 zł brutto. 

W dniu 21.10.2022r. wpłynęły dwie oferty na opracowanie PFU na Stacje Uzdatniania 

Wody w Raciążu od Wojewódzkiego Przedsiębiorstwa Usług Inwestycyjnych Sp. z o.o. 

w Ciechanowie. Kwota oferty 59 040 zł brutto  oraz od KOPRIJEKT Inżynieria 

Budowlana Sp. z o.o. w Płońsku. Kwota oferty 55 500 zł brutto. 

 

29.10.2022 r. została podpisana umowa z LKS „Błękitni” Raciąż na realizację zadania                      

z zakresu upowszechniania kultury fizycznej.  Złożona na przez Klub oferta dotyczyła działań 

drużyny seniorskiej.  

30.10.2022 r. odbyło się ślubowanie pierwszoklasistów na uczniów Szkoły Podstawowej im. 

Stanisława Konarskiego. 

13.10.2022 r. miały miejsce uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole 

Podstawowej i Zespole Szkół. 

15.10.2022 r. odbyło się 100 lecie Szkoły Podstawowej w Gralewie. 

22.10.2022 r. odbyło się ostatnie wydarzenie w ramach projektu „Aktywni seniorzy                           

w Raciążu”. Był to Dzień Seniora podczas, którego odbył się koncert piosenek filmowych. 

Bardzo się cieszę, że bardzo duża ilość seniorów uczestniczyła w tym projekcie. Sala pękała 

w szwach i wypełniona była do ostatniego możliwego miejsca. 

 

Ad – 4 

Wystąpienia Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Pan Leszek Kowalski 

poinformował, W dniu 13 października 2022 r. w budynku Urzędu Miejskiego w Raciążu 

odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady Miejskiej. W posiedzeniu tym uczestniczyli Pan 

Burmistrz, Pani Sekretarz oraz Pani Skarbnik.  W posiedzeniu brał również udział Prezes 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Raciążu. Prezes przekazał 

radnym informację z działalności przedsiębiorstwa za 2021 rok. Zapoznał radnych                              

ze strukturą przedsiębiorstwa, finansami oraz realizowanymi zadaniami. Przedstawił także 

informacje na temat, jaki wpływ mają podwyżki prądu i opłat na działalność finansową 
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Spółki. Po wysłuchaniu informacji, radni przystąpili do zadawania pytań Panu prezesowi, 

który udzielał wyczerpujących odpowiedzi. Następnie radni zostali zapoznani ze 

sprawozdaniem z polityki informacyjno-promocyjnej Gminy Miasta Raciąż za okres od 

listopada 2021 do października 2022 r. oraz informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

w roku szkolnym 2021/2022. Po zapoznaniu się z powyższą informacją radni przystąpili do 

opiniowania zaproponowanych projektów uchwał oraz do dyskusji nad tymi projektami. 

Ostatnim punktem posiedzenia były Sprawy różne. Na pytania dotyczące miasta odpowiadał  

Burmistrz, Sekretarz oraz Skarbnik. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie zamknięto.  

 

Ad – 5 

Dyskusja 

Brak pytań. 

 

Ad - 6 

Podjęcie uchwał 

• Uchwała XXXIV/290/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                  

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miasto Raciąż                                                

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy               

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                                             

i o wolontariacie na 2023 rok; 

Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/291/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                     

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Raciąż; 

     Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/292/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                   

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Raciąż; 

     Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/293/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                    

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie miasta Raciąż. 

    Uchwała przyjęta jednogłośnie.  
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• Uchwała XXXIV/294/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż, 

     Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/295/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                    

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2022 

    Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/296/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                  

w sprawie opłaty od posiadania psów. 

    Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/297/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                  

w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej 

    Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/298/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                     

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

    Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXIV/299/2022 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 24 października 2022 r.                    

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z tego 

podatku 

     Uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad – 7 

Wnioski i zapytania 

 

Radny Ryszard Godlewski: chcę się zapytać czy będą robione jakieś prace na ulicy Zielonej. 

Są tam duże doły i mieszkańcy nie mogą podjechać pod swoje posesje więc trzeba się tym 

zająć. Druga sprawa dotyczy ruchu samochodów ciężarowych przez miasto. Na majowym 

posiedzeniu Komisji, Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego w Płońsku informował, że gdy 

zostanie otwarty nowy odcinek drogi A7 to będzie zakaz wjazdu aut z dużym tonażem do 

miasta. Tak było  powiedzenie i tego się trzeba trzymać, bo póki co ciężarówki nadal jeżdżą 
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przez Raciąż. 

Radna Magdalena Bylińska: Mieszkańcy bloku przy ul. Błonie, zwracali się do mnie                      

z prośbą o poprawę drzwi do bloku, bądź wymienić je na nowe. Chciałam się też dowiedzieć, 

jak wygląda sprawa z kontenerami PCK na odzież. Jak wygląda odbieraniem tych ubrań? 

Przy tych kontenerach jest straszny bałagan. Ostatnio przy policji były wyrzucone ubrania, 

łącznie z danymi osobowymi. Dziękuję za posprzątanie tego, bo od razu zgłosiłam sprawę do  

Urzędu. Chciałabym na  przyszłość wiedzieć, jak to wygląda i kto za to odpowiada?  

Burmistrz: to wygląda tak, że miasto podpisuje umowy pod pojemniki z firmą, która                        

w ramach tej umowy zobowiązuje się do dbania o nie w taki sposób, nie zagrażało 

porządkowi i żeby nie było bałaganu. Gdy widzimy, że pojemnik jest pełny wtedy 

kontaktujemy się z firmą, żeby przyjechała i go opróżniła ale generalnie za wszystko 

odpowiada ta firma i oczywiście też mieszkańcy. Jeśli aktualnie nie ma miejsca w pojemniku 

to powinniśmy poczekać aż zostanie opróżniony i dopiero wtedy oddać ubrania, a nie rzucać 

je gdzieś obok pojemnika na ziemię. Ewentualnie poszukać innego pojemnika, bo na terenie 

miasta jest ich kilka.  

Radny Andrzej Sendal: Na posiedzeniu komisji mówił Pan o planowanym spotkaniu                       

z prezesem Termalu. Czy doszło do takiego spotkania? Jeżeli tak, to czy powstały jakieś 

ustalenia? 

Burmistrz: Spotkanie miało miejsce. Teraz jesteśmy umówieni znowu na 16 listopada. 

Rozmawialiśmy o tych rozwiązaniach, na które zostały wdrożone przez rząd. Zebraliśmy 

wszystkie informacje, dotyczące instytucji wrażliwych i dopłat dla nich. Obecnie 

największym problemem są ceny energii, ale przez to że w tej chwili rządowe rozwiązanie 

pozwala na to, żeby tą cenę zatrzymać na tym samym poziomie to da się jeszcze z tego 

wybrnąć. Wszystkie działania do końca grudnia mamy ustalone, a co będzie od nowego roku 

będziemy ustalali na bieżąco.  

Burmistrz: Szanowni Państwo chcę poprosić o minutę ciszy dla uczczenia pamięci  

niedawno zmarłego pana Romana Chrzanowskiego, wieloletniego dyrektora szkoły oraz  

prezesa Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych w 

Raciążu.  

Przewodniczący Rady: Dziękuję Panie burmistrzu. Również skorzystam z tej okazji i chcę 

podziękować wszystkim, którzy uczestniczyli w ostatniej drodze mojego taty. Dziękuję 

bardzo.  

Radny Ryszard Godlewski: Jak wygląda sytuacja dotycząca sprzedaży węgla przez 

samorządy? 
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Burmistrz: Na pewno będziemy szukali rozwiązań żeby to zadanie realizować. Na dziś jest 

tak, jest uchwała sejmu, która daje możliwości dużo lepsze niż te, które były wcześniej Bo 

wcześniej sprzedażą i dystrybucją węgla miały się zajmować samorządy albo jednostki 

samorządowe. Teraz dopuszczono współdziałanie z innymi podmiotami. Ja bym to widział w 

ten sposób, żeby zawrzeć porozumienie z firmami, które sprzedają węgiel na terenie Raciąża, 

żeby je wdrożyć proces sprzedaży węgla, który jest z dopłatą rządową, czyli  2000 zł dla 

klienta i 1500 zł dla samorządu. No czekamy na ustawę rozwiązania. Na pewno się w to 

włączymy i mieszkańcy będą mogli liczyć na to, że samorząd będzie ich w tej kwestii 

wspierał. 

 

Ad – 8 

Zamknięcie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady                              

XXXIV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Katarzyna Wawrowska                                       /-/ Paweł Chrzanowski  

 

Załącznik: 

1. Protokół z imiennego głosowania uchwał z XXXIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 

28 września 2022 r. 

 

  


